
Lakossági fórumra várják Borbolyt a homoródiak
2013. október 09. szerda, 15:00

  

Lakossági fórumot szervez október 12-én, szombaton 12 órától a Homoród-völgyi
Ökoszisztémáért Egyesület
Homoródfürdő lakói számára, amelyen közvitára bocsájtják a völgyben épülő törpe vízierőművel
kapcsolatos kérdéseiket, felvetéseiket.

  

Az egyesület szerint Homoródfürdő jövőjét a turizmus fellendítése és a turisztikai szolgáltatások
fejlesztése jelenti. Az eseményre meghívták Borboly Csabát, Hargita Megye Tanácsának
elnökét és a három érintett önkormányzat, Szentegyháza, Kápolnásfalu és
Homoródszentmárton polgármestereit.

  

A fórumot szép idő esetén a vízgyűjtő mellett, rossz idő esetén a Homoród Motel éttermében
tartják. A homoródfürdői háztulajdonosok mellett várják mindazokat, akiket érdekel a Szent
Ilona-völgyének és Székelyföld hegyi patakjainak a sorsa.
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